
Elke zondag geopend vanaf 8.00 uur!

Burg. van Zuyenstraat 79, Breskens

www.facebook.com/jumbobreskens

www.jumbosupermarkten.nl/breskens

Maandag t/m Zaterdag 8.00 t/m 20.00 uur

Zondag 8.00 t/m 18.00 uur.

Pascal & Carola Ingels

Maandag gesloten, Di en Wo op afspraak
Do en Vr: 10.00u - 12.00u / 13.30u - 17.30u 
Za: 10.00u - 12.00u / 13.30u - 16.00u

Uw speciaalzaak voor 
de mooiste houten 
vloeren, laminaat 
& pvc vloeren.

Vinyl & Kurk: geluiddempend en isolerend, 

IDEAAL VOOR IN APPARTEMENTEN 

Mercuriusstraat 6 | 4511 CP Breskens   

T 0117-385000 | www.levroparket.nl

vraag geheel vrijblijvend naar de mogelijkheden

Uw speciaalzaak voor 
de mooiste houten 
vloeren , laminaat , 
vinyl & kurk .

Nieuwe collectie pvc vloeren

Jaargang 1 z Nr. 6 z Maart 2015

MINI-ROPARUN ZEEUWS-
VLAANDEREN 

VV CADZAND

Mini-Roparun Zeeuws-

Vlaanderen loopt voor 

Stichting Mascura!Een kijkje bij VV Cadzand

HET VOETBALLEVEN VAN

Marty Bekooy 5 12 16

Heeft u de GRATIS 

Eenhoornkrant App al?

Eindelijk….
Na een lange winterstop met ook nog wat afgelastingen, konden de pupillen dan eindelijk weer hun wedstrijden spelen.
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Jeugdsponsor van AVC Aardenburg

Brouwerijstraat 25

4501 CM Oostburg

t 0117 455 249

f 0117 453 383

Markt 23A

4531 EP Terneuzen 

t 0115 610 466

f 0115 611 487

Thuis bij Erik Adam
Voor de rubriek Thuis bij was ik te 

gast bij Erik Adam, zijn vriendin 

Evelien Kodde en hun twee kinde-

ren Pim(2) en Noor(3 maanden). Erik  

is “laatste man” bij VV Biervliet en 

werkzaam als hoofd administratie bij 

B en P te Breskens.

Zoontje Pim doet open en begeleid me 

naar de kamer. We praten eerst nog even 

na over de uitwedstrijd tegen Aarden-

burg van een dag tevoren waar Erik en 

ik elkaar al tegen kwamen. We zijn het 

erover eens dat het niveau van beide 

ploegen niet echt hoog lag maar Bierv-

liet boog wel in blessuretijd een 1-0 ach-

terstand om in een 1-2 winst. Dan is het 

matige spel gauw vergeten, al vind Erik 

dat het vanaf de kant gezien er altijd wat 

anders uit ziet.

Na het maken van de foto’s brengt 

Evelien zoonlief naar bed want het is 

immers al avond, wij nemen plaats aan 

tafel in de keuken waar Erik in het kort 

zijn voetballoopbaan omschrijft: ”Op 

mijn zesde ben ik begonnen bij VV Bier-

vliet en ik speel daar nu nog steeds, in 

de jeugd hebben we wel eens samenge-

speeld met IJzendijke maar dat was dus 

ook met Biervliet. Op mijn 15e werd ik al 

gevraagd om op het eerste mee te doen, 

dat was toen nog in de zesde klasse dus 

dat was qua niveau wel te doen. Mijn 

debuut was onder trainer Rob van den 

Hemel. Een jaar later heb ik mijn kruis-

band gescheurd en ben ik er een jaar uit 

geweest, toen ik terug kwam ben ik eerst 

begonnen op het tweede om er weer in 

te komen maar al vrij snel stond ik terug 

op het eerste. Gelukkig ben ik daarna 

altijd gevrijwaard gebleven van blessu-

res waardoor ik tot op heden vrijwel elke 

wedstrijd in het eerste speel.”

Zetel 

Na eerst op wat andere posities te heb-

ben gespeeld is Erik uiteindelijk “laatste 

man” geworden. Erik: “Die positie past 

geweldig bij mij en voelt als een zetel, ik 

heb ook het gevoel dat ik dit nog jaren 

kan volhouden.  Tot nu toe heb ik ook 2 

keer een kampioenschap mogen meema-

ken en helaas ook een paar keer degrada-

tie” Trainers in het rijtje waren Rob van 

den Hemel, Jan Verdonk, Willy de Jager, 

Bennie Boerman wederom Rob  van den 

Hemel, Patrick Boute, Arno Zwegers en 

Tom Nieuwelink. “Allemaal goede trai-

ners met een andere manier van trainen 

waardoor ik van allemaal wel wat heb 

opgestoken, de veldtrainingen van Rob 

van den Hemel samen met Peter van Kou-

teren vond ik zeer leerzaam, ideale com-

binatie om als speler van te mogen leren. 

Lachend: “Hierbij wil ik trouwens de hui-

dige trainer trouwens niks tekort doen 

want die is natuurlijk ook heel goed.”  

Promotie                                                                                                                                        

Biervliet draait dit seizoen goed mee 

bovenaan in de vierde klasse en staat 

op moment van schrijven op een vierde 

plaats. Erik: ”We zitten nu wel in de 

klasse waar we thuis horen en doen het 

hierin inderdaad best goed. Van de 15 

wedstrijden hebben nog maar 3 keer 

verloren. Als we op deze plaats eindi-

gen zijn we best tevreden maar zo dicht 

bij promotie en als de kans zich voor-

doet dan gaan we er voor om naar derde 

klasse te promoveren. Ook al weet je dat 

je in die klasse waarschijnlijk tekort gaat 

komen, je staat op zondag niet te voet-

ballen om er in te blijven, als voetballer 

ga je altijd voor de winst.”

Stichting Accomodatiebeheer Biervliet                                                                                           

Erik en Evelien zijn zo’n 10 jaar samen 

en leerden elkaar kennen in het uit-

gaansleven in Brugge. Omdat ze nog niet 

zolang geleden is bevallen van doch-

ter Noor doet Evelien momenteel niet 

actief aan sport maar gaat binnenkort 

het hardlopen weer wel oppakken. Eve-

lien: “ Ik heb in het verleden wel veel 

gesport o.a. zwemmen, korfbal, hardlo-

pen en tennis, wellicht dat ik dat laat-

ste ook nog wel een keer oppak.” Haar 

vader was voetballer en ook haar broer 

Thomas voetbalt bij Breskens. Evelien: 

”Thomas heeft nog samen gespeeld 

met Erik hier in Biervliet dus ze kenden 

elkaar al vrij goed. Via Thomas heeft 

Erik toen mijn nummer gekregen”. Ver-

der probeer ik elke thuiswedstrijd wel 

te komen kijken het is toch altijd best 

gezellig in de kantine en bij de uit wed-

strijden verveel ik me met de kids ook 

niet echt. Natuurlijk wordt er veel tijd 

besteed aan de voetbal met 2 keer trai-

nen en elke zondag weg maar dat moet 

je als vriendin maar accepteren, Erik 

vind het voetballen geweldig en daar ga 

ik verder niet moeilijk over doen. Erik: 

“ Het kost inderdaad wel wat tijd want 

naast het voetbal zit ik in de stichting 

accommodatiebeheer een gezamenlijke 

stichting van de tennis en de voetbal, we 

hebben sinds kort samen een prachtig 

complex en daar wil ik graag mijn steen-

tje voor bijdragen. Het is nog niet hele-

maal klaar maar het is erg mooi gewor-

den met nu ook een ruime parking, een 

hele verbetering voor beide verenigin-

gen. 

Erik (30) denkt ook nog niet aan stop-

pen. “Ik voel me topfit en heb het prima 

naar mijn zin op mijn positie. Ik wil ook 

graag nog een keer een kampioenschap 

mee maken, de kans is toch best aan-

wezig. Zolang ik op het eerste voetbal 

dan ga ik er voor en probeer ik alles te 

geven.” 

door Henk Verstraaten

Het voetballeven van Marty Bekooy

door Juriën Dam

AARDENBURG - Hij is een op-en-top voetballiefhebber, reist soms honderden kilometers om een amateurwedstrijd te zien en heeft een uitgesproken mening 

over het West-Zeeuws-Vlaamse voetbal; Aardenburg-trainer Marty Bekooy. Hij spreekt onder andere over zijn ambities en ‘domme keuzes’. ,,Trainer zijn bij de 

club uit je woonplaats is niet echt slim.”

Hij koos in de winter van 2013 voor AVC 

Aardenburg. Op zijn zachts gezegd niet 

het meest geschikte moment om in te 

stappen bij de huidige vierdeklasser. 

Dat beaamt Bekooy. ,,Er waren geruch-

ten dat er zo’n acht bepalende spelers 

zouden vertrekken, maar ik dacht dat 

het wel zou loslopen.” Enkele dragende 

krachten bleven de club trouw, zoals 

Hylke Stroo, Bert de Bruyckere en Ste-

ven de Croock , al vreest Bekooy dat die 

laatste na dit seizoen afscheid neemt. 

,,Dat hij dit seizoen nog is doorgegaan 

getuigt van veel karakter.” Aardenburg 

degradeerde vorig seizoen kansloos uit 

de derde klasse. Toch bleef Bekooy de 

club trouw. ,,Ik vond dat ik de club zo 

niet kon achterlaten. En de sfeer was ook 

gewoon goed. Je verliest bijvoorbeeld 

met 9-0 van Alliance maar zet toch De 

Raayberg op z’n kop..” De opdracht die 

Bekooy dit seizoen kreeg was om een 

vrije val naar de vijfde klasse te voorko-

men.” Bekooy: ,,Dat lukt aardig, al heb-

ben we een iets mindere periode. Ons 

probleem ligt vooral op mentaal vlak. 

Voorbeelden? Je staat met 1-3 voor tegen 

Hontenisse en verliest nog met 5-3, je 

staat met rust 2-1 voor in een oefenwed-

strijd tegen Breskens en verliest met 

2-7: zulke zaken kunnen gewoon niet.” 

De hoofdtrainer neemt het prestatieve 

onderdeel zeer serieus, zonder het soci-

ale aspect uit het oog te verliezen. Zo 

organiseert hij mede de voetbalquiz bij 

Aardenburg. ,,En binnenkort gaan we 

met 22 man naar Maastricht.” De inwo-

ner van Axel (binnenkort verhuist hij 

terug naar Oostburg) is ook volgend sei-

zoen trainer op Sportpark Van Dongen. 

,,Het contact met zowel de spelersgroep, 

begeleidingsteam als het bestuur is 

goed. Bijvoorbeeld met voorzitter Frans 

Reniers. Frans is ‘tak’: eerlijk en direct. 

Aardenburg is een fijne club waar ik het 

prima naar mijn zin heb.”

Fout

Bekooy verdedigde zelf jarenlang het 

shirt van Oostburg voordat hij dertien 

jaar geleden trainer werd van Breskens 

2. Het was in de tijd dat Rinus Zegers 

daar de eerste selectie onder zijn hoede 

had. ,,In die drie jaar heb ik enorm veel 

van hem geleerd. En ook met hem gela-

chen.” Zo vertelt Bekooy over het trai-

ningskamp bij De Noormannen. ,,Dis-

cotheek De Hooizolder was vlakbij, dus 

we gingen er met z’n allen heen. Ieder-

een kwam binnen, behalve Rinus in z’n 

korte broek. Op trainingskamp sliep hij 

altijd bij de deur; wist hij altijd precies 

hoe laat iemand was thuisgekomen.” Na 

Breskens volgde drie jaar Groede 1. ,,Een 

super tijd, mede door de familie Van 

den Hemel. Een echte voetbal-en voor-

beeldfamilie.” Groede werd ingeruild 

voor Hoek 2, dat destijds uitkwam in de 

Reserve Hoofdklasse. Met dat team werd 

Bekooy ongeslagen kampioen en rijkte 

hij ver in de beker voor standaardteams. 

,,Na dat seizoen werd mij door Paul 

Telussa gevraagd om tweede assistent te 

worden achter Jan Verdegem en ik hapte 

toe. De resultaten vielen wat tegen, 

Telussa werd opgevolgd door Gaby 

Demanet, maar al met al was het een 

geweldige ervaring. Na dat seizoen kon 

ik eerste assistent worden van Demanet, 

maar toen werd ik gebeld door Oost-

burg.” Even valt er een stilte. De ander-

half jaar die bij die club volgde zit hem 

nog zichtbaar dwars. ,,Achteraf gezien 

is het dom geweest om weg te gaan 

bij Hoek. Trainer zijn bij de club uit je 

woonplaats is lastig. Je wordt altijd met 

zaken geconfronteerd, mensen kennen 

je té goed waardoor ze denken meer bij 

je te kunnen maken, al geldt dit natuur-

lijk niet voor iedereen. Kijk, ik hoef niet 

door iedereen leuk te worden gevonden, 

maar bij iedere club waar je gewerkt 

hebt en later nog eens terugkomt is het 

leuk om aanspraak te hebben. Dat vind 

ik belangrijk en wil wat zeggen. 

Ambities

Na zijn opstappen bij Oostburg werd 

Bekooy het seizoen daarop assistent 

van Antoine Thoen bij AZVV. Zijn eer-

ste ontmoeting met de ex-spits van 

onder meer Hoek zal hij nooit verge-

ten. ,,Wat kom je doen. Toch niet aan 

m’n stoelpoten zagen, vroeg hij met een 

lachend gezicht. Ik was in het bezit van 

een UEFA B-diploma. Ik heb voortreffe-

lijk kunnen samenwerken met Antoine 

en een zeer fijne tijd gehad bij AZVV.” 

Bekooy had daarna graag trainer wil-

len worden van de nieuwe fusieclub FC 

Axel. ,,Maar logisch dat ze voor iemand 

van buitenaf kozen.” Na het assistent-

schap bij AZVV koos Bekooy dus voor 

Aardenburg. Toch steekt hij zijn ambi-

ties niet onder stoelen of banken. ,,Een 

club als Breskens zou ik graag nog eens 

trainen. Of een tweedeklasser. Ik vind 

dat de echte beleving pas op dat niveau 

begint.” Mocht de kans zich ooit nog 

voordoen om assistent-trainer van Hoek 

te worden dan zal Bekooy daar zeker 

niet onwelwillend tegenover staan. Die 

club volgt hij nog steeds van nabij. ,,Pas 

geleden ben ik nog naar Excelsior Maas-

sluis-Hoek geweest. En soms rijden we 

op een vrije zaterdag naar bijvoorbeeld 

Quick Boys of Spakenburg.” De kans dat 

hij in het West-Zeeuws-Vlaamse ooit nog 

een club op niveau gaat vinden acht hij 

klein. ,,Misschien moet er hier wel een 

hele nieuwe club komen, die los van alle 

sentimenten kan doorgroeien. Ik heb 

daar tijdens carnaval ook met Sylvain 

Dingemanse (trainer Oostburg 1 en West-

Zeeuws-Vlaamse jeugdselectie, red.)  

over gepraat. Ik zou daar best een rol in 

willen spelen. Ik heb dan misschien ook 

geen enorm verstand van voetbal, maar 

heb wel m’n oren al te luister kunnen 

leggen bij mensen die dat ontegenzegge-

lijk wel hebben.”
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De sv Oostburg zal vanaf heden regelmatig met nieuws in de Eenhoornkrant  sport verschijnen. Een uitbreiding van het nieuws op de altijd druk bezochte web-

site van de vereniging. Op de foto zien we één van onze jongste jeugdteams: Oostburg E3 met hun leiders. Dit team werd najaarskampioen. Maar ook alle andere 

teams doen heel goed hun best en spelen leuke wedstrijden. Ook zij komen een andere keer aan de beurt om in het zonnetje te worden gezet.

B-junioren SV Oostburg  
geslaagd voor spelregelbewijs

Voetbalquiz was een groot 
succes

SV Oostburg bedankt haar 
sponsors Van Hee Accountancy

Kalender

De KNVB is dit seizoen gestart met de 

invoering van het spelregelbewijs. De 

achterliggende gedachte is dat spelers 

(maar ook ouders) die de spelregels 

beter kennen, meer begrip hebben voor 

de beslissingen van de scheidsrechter. 

Op 1 januari 2015 moesten alle B-juni-

oren geboren in 1998 het spelregelbe-

wijs gehaald hebben. SV Oostburg is 

trots op Stijn Steurrijs, Rowin Smekens,  

Maury Tanghe, Caspar de Heij, Tom 

Bron, Matthijs Mostert en Achmed 

Aslan die alle zeven op tijd hun spel-

regelbewijs hebben gehaald. Ze zijn en 

blijven daarom speelgerechtigd. Zelf 

eens testen hoe het met jouw spelregel-

kennis is gesteld? 

Op www.voetbalmasterz.nl staan volop 

leuke en leerzame filmpjes.

Zaterdag 7 februari 2015 was het dan 

zover.; de jaarlijkse voetbalquiz. Een 

20-tal teams hadden zich ingeschre-

ven en gingen de ‘kennisstrijd’ aan 

met elkaar. Er waren 3 voorronden en 

daarna de grote finaleronde met extra 

punten te verdienen. Iedereen maakte 

tot het laatste moment kans op de felbe-

geerde titel.

De organisatoren  hadden hun uiter-

ste best gedaan om een mooie mix te 

maken van vragen over o.a. opstel-

lingen en uitslagen van het Neder-

lands Elftal tot welke club hoort bij het 

getoonde logo. Ook vragen over onze 

eigen SV Oostburg (o.a. wie scoorde in 

de kampioenswedstrijd van Oostburg 3 

vorig jaar) tot vragen over de Eredivisie 

(wie waren de duurste transfers?) kwa-

men aanbod. De avond was een afwis-

seling van ‘doodse stilte’ tot verhitte 

gesprekken in de pauze over ‘wie was 

toch die man op de foto’?

Het was een geslaagde avond met lek-

kere hapjes en met mooie prijzen moge-

lijk gemaakt door de sponsoren Lidl, 

Eigenwijs eten en drinken, We-r Crea-

tive, Transport Vooruit en SV Oostburg.

De winnaars waren Björn Verploeg en 

Arjen Versluijs die zeker volgend jaar 

hun titel zullen proberen te verdedigen. 

Met een welverdiend applaus voor de 

organisatoren Angelo Wieme en René 

Verhoeff werd het formele gedeelte van 

de avond afgesloten en onder het genot 

van een drankje de vragen en antwoor-

den nog eens doorgenomen. Op naar 

volgend jaar!

Ieder jaar opnieuw zijn de shirtjes van de spelers aan vervanging toe. Dit jaar heb-

ben diverse bedrijven er voor gezorgd dat de spelers weer in het nieuw konden 

starten. Bij aanvang van dit seizoen was dat bijvoorbeeld Van Hee Accountancy 

voor on s team Oostburg A1.  Hartelijk dank voor deze spontane bijdrage.

TEAMFOTO A1

1 april:  SCHOOLVOETBAL

10 april: Kaarting om 20u00

19 april: Oostburg-Schoondijke

Een kijkje bij VV Cadzand

Een februariavond in Cadzand. Terwijl de camera 

van het televisieprogramma CTV Voetbal een item 

draait over de club Cadzand staat het trio rasechte 

clubmensen - Angelo Martlé, Jean-Paul Martlé en 

Henk de Lijser - met een goedkeurende blik langs 

de lijn. Pupillen dartelen over het schitterende 

hoofdveld, junioren laten de bal over het kunst-

grasveld scheren; allen volledig uniform gekleed. 

Het moge duidelijk zijn: VV Cadzand zit weer in 

een opwaartse spiraal.

Waar zie je dat nog, dat het hoofdveld tevens dient 

als trainingsveld. Zo’n dertig in het rood-zwart gesto-

ken jongens en meisjes maken dankbaar gebruik van 

dat feit. Een aantal meter verderop doen de vijftien 

D-pupillen een oefening ‘één keer raken’, en dat in 

een maand waarbij de weersomstandigheden dat op 

de meeste amateurvelden onmogelijk maakt. Cadzand 

heeft het dus goed voor elkaar, en wie naar het aantal 

jeugdspelertjes kijkt op deze avond weet dat er weer 

toekomstmuziek schuilt in Kerzand. Angelo Martlé, 

bestuurslid, trainer van de B1 en speler van het eerste 

elftal, erkent dat. Hij is resoluut in zijn oordeel. ,,Over 

twee jaar willen we weer terug naar de standaard-

klasse! Vier jaar terug zijn de C’s vervroegd doorge-

schoven naar het eerste. Die jongens zijn nu 18/19 jaar 

en beginnen nu pas aan de deur te kloppen. Binnen-

kort schuift de huidige B-lichting door en dan kunnen 

we de stap echt weer gaan zetten.” Zijn oom Jean-Paul, 

trainer van de D1 en bestuurslid, vult aan. ,,Momen-

teel hebben we zestig jeugdleden, echt ongekend. We 

hebben ook geen samenwerkingsverband met andere 

clubs. Dat hebben we in het verleden wel gehad, maar 

in de praktijk blijkt dat toch moeilijk in stand te hou-

den. Iedereen praat er makkelijk over, maar zaken als 

vervoer en locatie blijken toch altijd een heikel punt.” 

De toekomst van Cadzand mag er dan rooskleurig uit-

zien, we spreken de mannen in een voor de club wat 

donkere week. Clubicoon Jan de Wolf is overleden. Clu-

bicoon van Cadzand, het klinkt vreemd voor een ras-

echte Terneuzenaar. De Wolf had een vakantiehuisje 

aan de 'Zeeuwse Rivièra’ en leerde er tal van mensen 

kennen, waarna hij betrokken raakte bij de oprichting 

van VV Cadzand. De Wolf was een man met een hart 

voor de jeugd én het futsal en daarom vindt in Cadzand 

al jarenlang het Jan de Wolf Zaalvoetbaltoernooiplaats. 

Jean-Paul Martlé: ,,Jan was wel de motor achter tal van 

activiteiten. Twee weken voor de sterfdag van Jan heb-

ben we ook afscheid moeten nemen van een speler van 

het tweede elftal: Sjaak Goedegebure.”

Veldonderhoud

Rond de klok van 19.00 uur betreedt ook Henk de Lij-

ser het sportcomplex, nog zo’n clubman die vanaf het 

allereerste begin betrokken is bij VV Cadzand. Meer 

nog: hij is zelfs het enige nog spelende lid vanaf de 

oprichting in 1972.Voetballen doet hij in het tweede 

elftal, al staat hij meestal net buiten de lijnen als 

grensrechter. Vlagger is voor De Lijser slechts een bij-

baantje, hij is bovenal groundskeeper. ,,Nadat die drie 

duizendponders hier zijn weggehaald (Cadzand kon 

daardoor anderhalf jaar niet op de eigen velden voet-

ballen, red.) is het veld schitterend heraangelegd door 

de gemeente”, begint De Lijser positief. Toch heeft hij 

ook een punt van kritiek. ,,Jammer dat de omranding 

van het veld niet is aangepakt. Daardoor kampen we 

regelmatig met wateroverlast en gaan er bomen dood. 

Ondanks herhaaldelijk verzoeken richting de gemeente 

is er nog niemand langsgekomen en daar baal ik ont-

zettend van.” De Lijser, ook lid van de feest- en spon-

sorcommissie, verzorgt het veld in zijn eentje, maar 

kan indien nodig rekenen op genoeg helpende handen. 

,,Ieder jaar houden we klusjesdagen en dan steken er 

de nodige mensen de handen uit de mouwen. We doen 

het samen en dat is de kracht van de club. Dat zie je ook 

terug bij feestavonden, dan zijn alle lagen van de ver-

eniging vertegenwoordig. Meer dan honderd man is er 

dan altijd wel aanwezig.”

Ajax / Feyenoord

Inmiddels is het gesprek voortgezet in de knusse kan-

tine. Het gespreksonderwerp komt – hoe kan het 

ook anders als de bijnaam van je club het ‘Ajax van 

het Westen’ is - op de wedstrijden tussen Cadzand 

en Jong Ajax. Die clashes werden in 2007 en 2008 

in het dorp afgewerkt. Jean-Paul Martlé: ,,Voor de 

club natuurlijk een absoluut hoogtepunt. We kwa-

men door gastspeler Niek van Sprundel zelfs op een 

1-0 voorsprong. Daarna was het snel gedaan, mede 

door Aras Özbiliz (huidig speler van Spartak Moskou, 

red.). De tweede editie was wat afgezaagd, maar er 

kwamen alsnog zo’n 1500 toeschouwers op de wed-

strijd af. Voorlopig hebben we niet de intentie om 

hier weer een profclub uit te nodigen. De laatste prof-

club die hier te gast was dat was FC Antwerp in 2011. 

Zij trainden hier op het kunstgrasveldje.” Zeg je Ajax 

dan komt ook snel de grote rivaal ter sprake: Feyen-

oord. ,,Wij hadden hier medio 2000 een Feyenoord-

supporter als kantinebeheerder”, vervolgt Martlé 

zijn verhaal. ,,Die had het idee om onze drie nieuwe  

spelers per helikopter te verwelkomen, zoals ze dat ook 

in Rotterdam-Zuid doen. Kijk, zulke dingen maakt Cad-

zand als club gewoon speciaal.”

Biervoorraad

De koffie is inmiddels ingeruild voor iets sterkers, de 

pikantere verhalen komen op tafel. Zoals de anekdo-

tes over het jaarlijkse voetbalreisje. ,,Dat zijn sowieso 

altijd twee heftige en hele zware dagen”, vertelt Angelo 

Martlé met een grijns op zijn gezicht. ,,We hebben één 

keer een oefenwedstrijd gespeeld in Limburg, maar dat 

is niet voor herhaling vatbaar.” Vooral de twee edities 

in de Ardennen springen er qua anekdote-gehalte uit. 

De Lijser: ,,We gingen een keer barbecueën, alleen was 

de slager straalbezopen. Toen hebben we hem maar in 

zijn eigen busje opgesloten. Of die keer dat we daar in 

een voetbalkantine naar Nederland-België gingen kij-

ken. We waren ’s middags al ‘even’ langs geweest voor 

een drankje. Bleek ’s avonds dat heel de biervoorraad 

al op was, terwijl de wedstrijd nog moest beginnen. 

Gelukkig is het op het nippertje goed gekomen.”

door Juriën Dam


